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ریيس کميسيون حمل و نقل و لجستيک اتاق بازرگانی ایران در گفت و گو با پاد: کاهش ۳۰۰ درصدی هزينه های حمل و نقل با رفع تحريم ها

بعد از شروع مذاکرات با قدرت های غربی در دولت یازدهم و حصول توافقات اوليه٬ مسئله رفع تحریم های حوزه حمل و نقل در اولویت قرار گرفت با در اولویت قرار

گرفتن این بخش مهم شاهد کاهش حدود ۳۰۰ درصدی هزینه های حمل و نقل هستيم و شاخص اتصال به خطوط کشيرانی بين المللی به ميزان بسيار زیادی ارتقاء

یافته است.

اميد ملک٬ ریيس کميسيون حمل و نقل و لجستيک اتاق بازرگانی ایران در گفت و گو با پایگاه اطلاع رسانی دولت با بيان این مطلب گفت: یکی از هوشياری های مهمی که در مذاکرات با قدرت های

غربی شاهد بودیم در اولویت قرار گرفتن رفع تحریم های بين المللی عليه صنعت حمل و نقل کشورمان بود٬ چرا که طرف های غربی فهميده  بودند اگر می خواهند اقتصاد کشورمان را زمينگير کنند باید از

این بخش شروع کنند و خوشبختانه از همان اول مقامات کشورمان در مذاکرات این مهم را مورد توجه قرار دادند و در همان تفاهم های  اوليه  شاهد برداشته شدن برخی تحریم ها در این بخش  بودیم و

در نهایت با امضای نهایی برجام تا به امروز شاهد کاهش حدود ۳۰۰ درصدی هزینه های حمل و نقل و همچنين گشایش های مهم در این عرصه هستيم که می تواند چرخ های اقتصاد کشورمان را با

سرعت به حرکت در بياورد.

این کارشناس حمل و نقل با بيان اینکه٬ ناوگان هوایی کشورمان به شدت فرسوده شده بود٬ ورود اولين هواپيمای نو ایرباس به کشور را شروعی برای احيای این صنعت مهم و کليدی در ایران عنوان کرد

و افزود: ورود هواپيماهایی که قراردادهای آن امضا شده است به کشور می تواند به بازسازی یکی از مهم ترین صنایع کشورمان منجر شود. در سال های اخير٬ ایرانی ها مجبور بودند برای سفرهای

خارجی به اروپا و سایر نقاط دنيا به کشورهایی مانند امارات یا ترکيه مسافرت کنند و بعد دوباره به مسير خود ادامه دهند٬ این برای کشوری مانند ایران٬ اساسا مناسب نيست ضمن اینکه هزینه ها هم

به شدت افزایش می یافت و می توان با بازسازی این ناوگان این هزینه ها را مدیریت کرد و دور جدیدی از اشتغالزایی و درآمدزایی برای کشورمان آغاز  خواهد شد.

 

ارتقای شاخص لجستيک کشور با لغو تحریم ها

نایب ریيس انجمن کشيرانی کشور با بيان اینکه بعد از لغو تحریم ها٬ شاخص لجستيک کشور به ميزان معناداری ارتقاء یافت٬ افزود: شاهد ورود مجدد کشتيرانی های بين المللی به بنادر کشورمان

هستيم و این باعث افزایش ضریب اطمينان و آرامش برای تجار و بازرگانان کشورمان شده است. صنعت حمل و نقل هر کشوری به مثابه پل ارتباطی اقتصاد آن کشور با دنيا است و دشمن می خواست

که این پل ارتباطی را از بين ببرد تا کل اقتصاد کشورمان را زمنگير کند. خوشبختانه در حال حاضر با اقدامات انجام گرفته شاهد باز شدن درها و بازگشت اميد به این حوزه هستيم و  اميدواریم با رفع

برخی قوانين دست وپا گير از این فرصت استفاده کنيم و شاهد افزایش حضور بخش خصوصی در این حوزه هم باشيم.

وی با بيان اینکه٬ حمل و نقل یکی از مهم ترین زیربناها برای توسعه اقتصادی و صنعتی و حتی اجتماعی است٬ افزود: افزایش فشار بر بخش های حمل و نقل چه هوایی٬ چه دریایی و چه ریلی را در

دوره تحریم ها شاهد بودیم که هدف آن افزایش هزینه ها و خارج کردن اقتصاد ایران از گردنه رقابت بود. اما در حال حاضر با رفع تحریم های بين المللی شاهد کاهش هزینه ها هستيم و این زیرساخت مهم

برای حضور مجدد اقتصاد ایران در بازارهای منطقه ای و جهانی فراهم شده است.

ریيس کميسيون حمل و نقل و لجستيک اتاق بازرگانی ایران با اشاره به اینکه پروسه رفع تحریم ها در حوزه حمل و نقل از تير ماه ۱۳۹۳ و بسيار قبل تر از امضای نهایی برجام آغاز شد٬ گفت: با امضای

نهایی برجام٬ برخی تردیدهایی هم که وجود داشت کنار رفت و روند بهبود اوضاع هم سرعت بيشتری گرفت. حوزه حمل و نقل کشور به عنوان یکی از زیربنایی ترین نيازها برای بازگشت رونق به اقتصاد

کشورمان٬ از اولين حوزه هایی بود که از آثار مثبت لغو تحریم ها بهره برد.
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